



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P18077

Chinese Cultural Day 2018-2019

中國文化日 2018-2019

The Chinese Cultural Day will be held on 1st February, 2019 (Fri). Classes will run as usual in the morning and there will be writing workshop, Drama and performances at the school hall in the afternoon. You are most welcome to join these activities and enjoy the cordial atmosphere. The dress code for students is school uniform and the dismissal time for F1 to F5 students is 3:30 pm.

As F6 students are going to sit for the mock examinations, they need not to attend the Chinese Cultural Day.

本校訂於本年二月一日(星期五)為中國文化日,以提升學生對中國文化的熱忱。當天上午學生正常上課,並於下午一時十五於學校禮堂及活動室舉行文化日活動。敬希 貴家長撥冗參與,共同推廣本校的中國文化活動。所有學生於當天須穿著整齊校服回校,中一至中五學生放學時間為下午三時三十分。

由於模擬考試正在進行,中六級學生於二月一日全日回校考試。敬希 家長督促子女善用時間,好好學習。

The details of the Chinese Cultural Day are as follows:

中國文化日活動安排如下：

Time 時間	Activities 項目	Participants 出席者
8:10 am – 12:15 pm	1. Lessons 課堂 2. Mock Exam 模擬考試	1. F1 – F5 Students, F6 Students 中一至中五級學生 2. F6 Students 中六級學生
12: 15 pm	Lunch 午膳	F1 to F5 students 中一至中五學生 (F6 students sit for the mock exam in the afternoon 中六級學生全日考試)
1:15 pm – 3:30 pm	Chinese Cultural Day 中國文化日	F1 to F5 students and parents 中一至中五學生及所有家長

Please acknowledge the above by replying the slip below and return to your form teachers on 21st January, 2019.
敬請填妥回條, 著學生於一月二十一日交回班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

16th January, 2019 二零一九年一月十六日



Reply Slip 回條

P18077

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning the Chinese Cultural Day, and I will*
本人經已知悉 貴校來函有關「中國文化日事宜」。本人將*

- attend the Chinese Cultural Day on 1st February, 1:15pm)
出席 貴校中國文化日活動(1/2/2019 下午一時十五分), 共_____人。
- not attend the Chinese Cultural Day 未克參加/出席上述活動。

Name of Student 學生姓名: _____

Class 班別: _____ CSNO 班號: _____

Name of Guardian 監護人姓名: _____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署: _____

Date 日期: _____

*Please put a '✓' in the appropriate box. 請於適當□內填上'✓'號